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Nieuwsbrief  
 

Rhenen – Elst – Achterberg 
 

Uit de PvdA afdeling 
Rhenen – Elst - Achterberg 

Cuneradag 2013 
Zaterdag 8 juni was de Cuneradag in het cen-
trum van Rhenen. Overal waren kraampjes van 
maatschappelijke instellingen, politieke partijen, 
sportverenigingen, muziekverenigingen en be-
drijven. Het weer was prachtig en dat zorgde 
voor een constante stroom van bezoekers. De 
PvdA stond op de Koningshof tegenover de 
grote tent met de muziekoptredens. Een groep 
vrijwilligers, getooid in de prachtige rode PvdA 
T-shirts, was de hele dag in touw om met de 
bezoekers te spreken en om nieuwe leden te 
werven. Met de lidmaatschapskaarten en met 
een paar honderd rode rozen zijn wij op pad ge-
gaan. Resultaat: 10% meer leden !! Fantastisch. 
En wij hebben een nieuw jongste lid: Sophie de 
Bode (op 2 juni 18 jaar geworden en alsnog 
gefeliciteerd).  

 
Wilt u alle foto’s zien? Bezoek dan ons fotoalbum op 
Fotoalbum PvdA Rhenen 

 

Sophie de Bode met haar trotse vader 
PvdA correspondentie/contactadres  

Woudweg 47, 3921 CP Elst Utr 
rhenen@pvda.nl 

http://www.rhenen.pvda.nl 
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Activiteiten op de sociale media 
Sinds kort zijn wij actief op Facebook, Twitter en 
Google+ (met dank aan Rob Koster). U kunt ons 
daar ook volgen en berichten met ons delen. 
Wij gebruiken deze media in de campagne, 
maar zeker ook na de verkiezingen om met de 
burgers in contact te blijven. Klik op de links 
voor Facebook  en Google+ en Twitter 
Op maandag 17 juni zal Rob Koster ons verder 
inwijden in de mogelijkheden en het gebruik 
van de sociale media (20.00 uur Gemeentehuis, 
zij-ingang), 
 

Gemeenteraadsverkiezingen 2014 
Voor de Gemeenteraadsverkiezingen die in 
maart 2014 zullen worden gehouden is de af-
deling flink bezig. In de ledenvergadering van 
november 2013 zullen de leden het programma 
en de kandidatenlijst vaststellen. 
Op donderdag 19 september zal er een leden-
raadpleging plaatsvinden over het concept-
programma. 

 

Wouter Bos in debat over de zorg in Ede 
Wouter Bos met ruim 100 mensen waaronder 
uit de Gelderhorst, het tehuis voor doven in 
Ede, en werkers uit de zorgwereld. Teunis Blunt 
sprak een column uit met alle elementen van 
zorg in de zorg. Wouter Bos houdt het publiek 
een aantal vragen voor: 
 

Welk land heeft kwalitatief de beste gezond-
heidszorg? Dat is Nederland. 
 

Welk land geeft het meeste geld uit aan de 
gezondheidszorg? Dat zijn de VS, meteen 
daarna Nederland. 
 

Welk land geeft het meeste geld uit aan lang-
durige zorg? Nederland. 
 

In de zorg gaat € 80 miljard om waarvan 80% uit 
premies en daarmee is Nederland het meest so-
lidaire land in de wereld. 
 

De laatste 10 jaar zijn de kosten van de gezond-
heidszorg helaas tweemaal sneller gestegen dan 
de economische groei. Juist voor sociaal-demo-
craten moet het ombuigen van deze ontwikke-
ling een belangrijke wens zijn want anders 
brengen we op een kwade dag de zorg voor de 
zwakkeren niet meer op! 
Daarom moet er bezuinigd worden op twee 
manieren: 
- het tegengaan van de verspilling in de zorg. 
- bezuinigen op de langdurige zorg! 

Dat gaat de komende jaren gebeuren en het zal 
pijn doen. 
Voor de discussie die volgde Discussie met 
Wouter Bos 
 
 
 
 

Raadsvergadering 
28 mei 2013 

 

Afgelopen raadsvergadering werd ondanks dat 
wij van mening waren dat de avond niet zolang 
hoefde te duren, door inbreng van SGP, die op 
sommige punten de RTG's nog eens dunnetjes 
over deed, het toch nog een latertje. Gelukkig 
werd om ongeveer 22:00 uur de vergadering 
geschorst voor het verorberen van een kroket. 
Dat ging er wel in. De publieke tribune was aar-
dig gevuld. Gezegd moet worden dat het verder 
een zeer vruchtbare avond was en alle door 
de gedoog coalitie ingediende moties en amen-
dementen aangenomen werden. 
 

Deze raadsvergadering liet ook zien dat de raad 
in staat is verschil te maken. Op een aantal 
punten werden de raadsvoorstellen van het 
college door de raad aangepast. Bij de bestem-
mingsplannen en bij de bestemming van het 
overschot in de Jaarrekening. 
 

bestemmingsplannen 
Een tweetal bestemmingsplannen stonden op 
de agenda, die voor de kern Rhenen en voor de 
kern Elst.  
Er was brede lof in het algemeen voor deze be-
stemmingsplannen. Maar op een tweetal on-
derdelen wilde de raad een wijziging. 
In het bestemmingsplan Rhenen was discussie 
over een tot woning verbouwd bedrijfspand 
met een plat dak. De eigenaren willen een hel-
lend dak, puur uit het oogpunt van een betere 
afwatering. Zij wilden geen woonverdieping op 
de eerste woonlaag, alleen dat schuine dak. In 
het nieuwe bestemmingsplan was dat niet 
mogelijk. Een amendement om dit wel mogelijk 
te maken kreeg een meerderheid in de raad. 

https://www.facebook.com/pvdarhenen
https://plus.google.com/u/0/103336261116872711182/posts
https://twitter.com/pvdarhenen
http://rhenen.pvda.nl/2013/05/28/verslag-debatavond-met-wouter-bos-in-ede/
http://rhenen.pvda.nl/2013/05/28/verslag-debatavond-met-wouter-bos-in-ede/
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In het bestemmingsplan kern Elst ging de discus-
sie over een tweetal bedrijvenbestemmingen 
aan de Rijksstraatweg en een bouwvlak ook aan 
de Rijksstraatweg. Ook op deze drie kwesties 
bracht de raad via een amendement een wijzi-
ging aan. 
 

De Contourennota Visie Sociaal Domein 
De afgelopen maanden wordt er hard gewerkt 
aan de drie grote decentralisaties in het Sociaal 
Domein. De Jeugdzorg, de Participatiewet (het 
werken van mensen met een beperking) en een 
deel van de ABWZ gaan over naar de gemeente.  
Via een aantal bijeenkomsten (zgn. Olympiades) 
is er met sleutelfiguren op het terrein van de 
jeugd gesproken over Jeugdzorg b.v. 
De raadscommissie Sociaal Domein, door de 
raad ingesteld, verkent al enige maanden de 
problematiek, de mogelijkheden en de moei-
lijkheden.  
De overgang van deze beleidsterreinen naar de 
gemeente gaat gepaard met de nodige bezui-
nigingen. Dit betekent het zelfde werk met min-
der geld. Dat vraagt om creatieve en innovatie-
ve aanpak. De raadscommissie heeft het voor-
stel van het college voorzien van een begelei-
dend schrijven waarin de commissie aandacht 
vraagt voor specifieke punten. 
 

De Contourennota is een globale afbakening van 
de visie waarbinnen Rhenen deze grote veran-
deringen in Rhenens beleid wil omzetten. 
Voor een deel van de raad is deze fase nog wat 
te abstract. Het gaat nu immers om de grote 
lijnen, een soort houtskoolschets. De SGP kon 
zich niet achter het voorstel plaatsen. 
De PvdA heeft aandacht gevraagd voor de 
“Culturele Revolutie”die in de samenleving 
plaats moet gaan vinden. Decennia lang heeft 
de burger gebruik kunnen maken van het recht 
op professionele dienstverlening en nu zullen 
deze diensten maatschappelijk moeten worden 
georganiseerd. 
Deze verandering geldt niet voor mensen die 
behoorlijk in hun slappe was zitten. Zij kunnen 
zorg en dienstverlening inkopen. Zij die dat niet 
kunnen zullen eerst te rade moeten gaan bij 
familie en hun sociale netwerk. Dat is nogal een 
verandering. 
Het organiseren van het nieuwe beleid kost tijd 
en vernuft maar dat zal wel lukken. Via interge-
meentelijke samenwerkingsverbanden, ge-
meentelijke netwerken en t.a.v. Jeugdzorg de 
preventieve aanpak. 

Maar, de veranderingen in de samenleving 
vragen ons inziens de meeste aandacht. Dat 
wordt nog een hele klus. 
 

De Contourennota werd door de meerderheid 
van de raad aangenomen. 

 

Ambitienota verbreed Gemeentelijk 
Rioleringsplan 

De nota staat bol van de ambities, die een goed 
beeld geven van wat de gemeente wil bereiken 
op het gebied van riolering. Zij dienen als ver-
trekpunt voor de vervolgstappen bij het opstel-
len van het rioleringsplan. In de nota wordt ook 
de lange termijn visie niet uit het oog verloren. 
Er beschrijft drie varianten: behoudend, antici-
perend en vooruitstrevend. Voor ieder is wel 
iets te zeggen. De nota geeft hierdoor een hel-
der en concreet beeld van de mogelijkheden, 
die als je dat zou willen allen uitvoerbaar zijn. Er 
zal echter een keuze moeten worden gemaakt. 
Het college kiest voor de behoudende variant. 
Eén waarbij het huidige beleid en de in het ver-
leden gemaakte bestuurlijke afspraken worden 
voortgezet. Het huidige beleid is ingezet van-
wege de specifieke situatie van Rhenen  (afkop-
pelen hemelwater, aanpak overstorten aan de 
Neder/Rijn, aanleg bergings- en bezinkingbas-
sins. Wel wordt er in de ambitienota rekening 
mee gehouden dat er in de toekomst Rhenen 
een duurzame benadering van het watersys-
teem en afvalwaterketen zal worden gehan-
teerd, waar het "juiste" water voor de "juiste" 
toepassing gebruikt wordt. Hierbij wordt na-
drukkelijk samenwerking met de verschillende 
partners in de waterketen gezocht. Tijdens de 
RTG is nog even stilgestaan bij het ambitie-
niveau anticiperend/anticiperen op de toe-
komst en was ook onze fractie meer voor deze 
variant dan de behoudende. Voorafgaand aan 
de raadsvergadering heeft de raad nog een 
memo van de wethouder gekregen waaruit 
blijkt dat het ambitieniveau behoudend ook 
naar de toekomst kijkt of op de toekomst zal 
anticiperen. Met de huidige middelen en be-
staande doelstellingen en afspraken is al een 
stap gezet naar een duurzame toekomst. Deze 
stap is in het verleden gezet en moet de komen-
de vijf jaar worden afgerond. 
Voor onze fractie en de andere fracties was de 
uitleg in de memo en later de uitleg van de wet-
houder in de raadsvergadering overtuigend ge-
noeg om de kiezen voor de variant Behoudend. 
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Jaarrekening 2013 
Ik zal geen technisch inhoudelijke uiteenzetting 
van de jaarrekening doen, maar mij beperken 
tot de hoofdlijnen. Het is een duidelijk leesbare 
jaarrekening die een goed beeld geeft van de 
financiële en beleidsmatige ontwikkeling in 
2012. Onze fractie heeft tijdens de raadsverga-
dering nog eens gememoreerd dat de econo-
mische crisis voor de huishoudens van Rhenen 
de PvdA zorgen blijft baren. Het kan niet zo zijn 
dat in de afgelopen drie jaren die met over-
schotten afsloten, bezuinigingen op het sociaal 
beleid worden doorgevoerd. Genoeg, is genoeg. 
Zeker met de wetenschap dat het kabinet nog 
verder zal gaan bezuinigen, zal er voldoende 
geld in kas moeten blijven om op het terrein van 
Jeugdzorg, WMO en inpassing nieuwe participa-
tiewet  zaken goed en naar behoren te kunnen 
uitvoeren om vooral sociaal zwakkeren in onze 
samenleving niet de dupe te laten worden van 
het Kabinetsbeleid. 
Wij hebben geconstateerd dat de dienstverle-
ning naar onze burgers toe is verbeterd. Dit 
geeft ook het in 2012 onder de burgers gehou-
den onderzoek aan.  
De door ons gestelde vragen, zoals over de 60 
extra parkeerplaatsen op de Veerwei die dit jaar 
gerealiseerd moeten worden, over het creëren 
van stageplaatsen bij Rhenense bedrijven voor 
de jeugd van Rhenen, voor ons zeer belangrijk, 
zijn door de wethouder naar tevredenheid 
beantwoord.  
Tijdens de raadsvergadering is door PvdA, CDA 
en PC een gezamenlijk amendement ingediend 
om tweehonderdduizend euro minder naar de 
algemene vrije reserve over te hevelen.  
Dit bedrag wordt gebruikt om de Binnenstad op 
te knappen. Dit is hard nodig, zeker als straks 
Binnenstad Oost is opgeleverd. Dan moet het 
niet zo zijn dat Binnenstad West er verwaar-
loosd bij staat. Tijdens de algemene beschou-
wingen heeft onze fractie nogmaals door laten 
schemeren dat in augustus 2012 de PvdA fractie 
hier ook al voor heeft gepleit, echter toen werd 
dit voorstel door de meerderheid weggestemd. 
Nu haalde het amendement het wel. In de slot-
verklaring heeft onze fractie opgemerkt dat de 
jaarrekening 2012 vertrouwen geeft in een 
financieel solide beleid. De verantwoording die 
het college aflegt over het voorgenomen beleid 
uit de begroting is goed en helder onderbouwd. 
Aan het eind van onze verklaring hebben wij 

nogmaals aandacht gevraagd voor de sociaal 
zwakkeren binnen onze gemeente. 
 

De PvdA-fractie Ineke en Eef.  
 

Wie doet wat? 
 

Fractie 
Ineke Holierook (vz)  
Engweg13, 3921 DN Elst,  
tel. 0318-472885 
e-mail holierook@planet.nl 
 

Eef Brouwer 
Franseweg 100, 3921 DK, Elst 
tel. 0318-470464  
e-mail eef.brouwer.pvda@hotmail.com 
 

Fractievolgers 
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen 
tel. 06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen 
tel. 0317-616542 
e-mail markdebode@gmail.coml 
 

Fractieondersteuner 
Han Lörzing 
Grebbeweg 62, 3911 AX, Rhenen,  
tel. 0317-616400  
e-mail han@lorzing.nl 
 

Afdelingsbestuur 
Voorzitter:  
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen,  
tel. 06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Secretaris/webmaster:  
Jaap van der Heiden 
Woudweg 47, 3921 CP Elst,  
tel. 0318-471769; 06-45367689  
e-mail rhenen@pvda.nl 
 

Penningmeester: 
Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen 
tel. 0317-616542 
e mail  MarkdeBode@casema.nl 
 

Leden: 
Joyce Groothuijzen, campagnecoördinator 
Donderberg 41, 3911 JX Rhenen 
e mail joycegroothuijzen@gmail.com  
 

Marijke Guichelaar 
Molenberg 39, 3911 PR Rhenen, 
tel. 0317- 615465 
e mail m.guichelaar@ziggo.nl 
 

Afgevaardigden 
Klaas Hitman (congres) 
Aart Schoenmaker (gewest) 
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